
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 16. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1059
Vil ministeren redegøre for erfaringerne fra den første periode med NaturSkånsom-mær-
ket fra november 2020 til i dag og herunder oplyse, hvor mange fiskere der sælger fisk
mærket med NaturSkånsom i forhold til den samlede mængde fisk til forbrugerne? Og vil
ministeren redegøre for kontrollen med fiskere, der sælger fisk mærket med NaturSkån-
som?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kim Valentin (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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